
Latvijas Kērlinga asociācija (LKA) 
Reģ.Nr.40008058075, Biķernieku ielā 121h, Rīgā, LV-1021 
 
VALDES SĒDES PROTOKOLS 
 
2024. gada 12. novembris Nr. 1/2024-8 
 
Attālināts balsojums Microsoft Teams platformā 
 
 
Sēdē piedalās: 

valdes locekļi: Ritvars Gulbis, Artis Zentelis, Ojārs Briedis, Aivars Avotiņš 
 novērotāji: Inga Apmane 

sēdes vadītājs: Ritvars Gulbis 
protokolē: Katrīna Gaidule 
 
Sēdi sāk plkst. 19:00 
 
Darba kārtība: 

1. Par Latvijas kērlinga izlašu apstiprināšanu. 
2. Par LKA nostāju Eiropas čempionāta un kontinentālā čempionāta apvienošanu 

kvalifikācijas sacensībās. 
3. Finansiālo situāciju. 
4. Sociālo tīklu veidotāju. 
4. Dažādi. 

 
 

1.  Par Latvijas kērlinga izlašu apstiprināšanu 

K. Gaidule informē,  ka ir saņemti vairāki iesniegumi ar lūgumu apstiprināt izlašu sastāvus. 

Valde balso: PAR – 4, PRET – 0, ATTURAS – 0 
Ritvars Gulbis – PAR; Artis Zentelis – PAR; Aivars Avotiņš – PAR; Ojārs Briedis – PAR 

un pieņem lēmumu: 
1. Apstiprināt Latvijas sieviešu senioru kērlinga izlasi 2024./2025. gada sezonā 

šādā sastāvā: Aija Rudzīte, Gunta Millere, Dace zīle, Elēna Kāpostiņa 

 

Valde balso: PAR – 4, PRET – 0, ATTURAS – 0 
Ritvars Gulbis – PAR; Artis Zentelis – PAR; Aivars Avotiņš – PAR; Ojārs Briedis – PAR 

un pieņem lēmumu: 
2. Apstiprināt Latvijas vīriešu senioru  kērlinga izlasi 2024./2025. gada sezonā šādā 

sastāvā: Aivars Lācis, Aivars Purmalis, Jānis Rēdlihs, Ansis Regža, Edgars Linužs. 

 



Valde balso: PAR – 4, PRET – 0, ATTURAS – 0 
Ritvars Gulbis – PAR; Artis Zentelis – PAR; Aivars Avotiņš – PAR; Ojārs Briedis – PAR 

un pieņem lēmumu: 
3. Apstiprināt Latvijas jauktā pāra ratiņkērlinga izlasi 2024./2025. gada sezonā 

šādā sastāvā: Agris Lasmans, Poļina Rožkova, treneris Arnis Veidemanis 

 

2. Par LKA nostāju Eiropas čempionāta un kontinentālā čempionāta apvienošanu 
kvalifikācijas sacensībās. 

 

K. Gaidule informē, ka ir saņemts ataujas formātā jautājums no Pasaules Kērlinga federācijas 
(World Curling), par to, cik nozīmīgs LKA ir Eiropas čempionāts, jo tas un Kontinentālais 
čempionāts rada 600 000 ASV dolārus, tāpēc notiek diskusija par abu sacensību apvienošanu.  
Notiek diskusija par to, ka, pirmkārt, gadījumā, ja abas sacensības apvienotu vienās, būtu 
jārēķinās, ka rastos vairāk izdevumu gados, kad čempionātu neorganizēs Eiropā. Otrkārt tās ir 
senākās sacensības un veido lielu vēsturi.  

Valde balso: PAR – 4, PRET – 0, ATTURAS – 0 
Ritvars Gulbis – PAR; Artis Zentelis – PAR; Aivars Avotiņš – PAR; Ojārs Briedis – PAR 

un pieņem lēmumu: Pieņem lēmumu, ka Eiropas čempionāts ir svarīgs un tas būtu 
jāatstāj kā ikgadējas sacensības, R. Gulbi deliģē aizpildīt aptauju. 
 

3. Par finansiālo situāciju. 
K. Gaidule informē, ka finansiālā situācija ir atbilstoša plānotajam budžetam. Pieņemamo 
jautājumu nav.  
 

4. Par Sociālo tīklu veidotāju. 
 

K. Gaidule informē par iespēju attīstīt LKA sociālos tīklus jaunu spēlētāju piesaistei un aktuālo 
komandu rezultātu plašākai atspoguļošanai.  
 
Notiek diskusija. 

Valde balso: PAR – 4, PRET – 0, ATTURAS – 0 
Ritvars Gulbis – PAR; Artis Zentelis – PAR; Aivars Avotiņš – PAR; Ojārs Briedis – PAR 

un pieņem lēmumu:  
Deliģēt K. Gaiduli izpētīt vairāk par iespējām piesaistīt attīstības projektu finanses 
sociālajiem tīkliem.   
 

Citu izskatāmo jautājumu nav. Valdes sēde tiek paziņota par slēgtu pulksten 20:05. 
 

Sēdi vadīja       Ritvars Gulbis 



Protokolēja       Katrīna Gaidule 

Valdes locekļi       Artis Zentelis 

Ojārs Briedis 

Aivars Avotiņš 


